
 

 

 
 

    PROTOKOLL      
Tid: måndag 2023-08-28  

Plats: Savannen 

Närvarande: Leif Åkerblad 

  Harriet Andersson 

  Ove Larsson 

  Håkan Ohlin 

  Elisabeth Schade Dahlström 

  Gisela Andersson 

 

§1 Mötet öppnas  

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.    

    

§2 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställdes. 

 

§3 Val av justerare 

Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Ove Larsson 

 

§4 Föregående protokoll      

Föregående protokoll genomgicks, bl.a. att Ove ordnat ett 30-tal ex av ”Senioren”, som nu kan 

placeras på ex. vårdcentraler, förslag om Oktoberfest skjuts upp till kommande år.  Protokollet lades 

därefter till handlingarna.     

 

§5 Kassörens rapporter 

P-O hade skickat balans- och resultatrapporter, som vi gick igenom och konstaterade att ekonomin 

är fortsatt god. Diskuterade annonskostnader och hur vi bäst saluför våra aktiviteter. Beslöt prova 

SMS-utskick till medlemmar som saknar mail. Håkan skapar sms-grupp. 

    

§6 Rapporter: Aktivitets-, Program/servering/rese-, Service-kommittéerna, 

Medlemssekreteraren, antal medlemmar, KPR, RPR 

Harriet – de flesta cirklarna börjar i mitten på september. Akrylmålning, Sitt-och stå gympa och 

Gå-fotboll nya aktiviteter. Ev. startar cirkel med inriktning på matinspiration för ensamhushåll. 

Lördagskaffet hoppas komma igång lördagen den 30/9 men fler ansvariga behövs. Frågan ta´s upp 

på onsdagsmöte. 

Håkan-antalet medlemmar ökat med 11 personer till 851 medlemmar. Fortsatta funderingar hur vi 

bäst tar hand om nya medlemmar. Beslöt fördela uppgiften i styrelsen att kontakta nya per telefon, 

välkomna dem till onsdagsmöte och ställa frågor hur de kom i kontakt med SPF och vilka 

förväntningar de har. 

Expeditionen är öppen kl.10-12 måndag-onsdag. Önskvärt med fler intresserade att bemanna exp. 

Resekommittén planerat resor – 21/9 Göteborg, november 2-dagars resa till Värmland, februari till 

Falkenbergsrevyn. Ev ordnas även något museibesök. 

Ove-höstens onsdagsmöten planerade med start den 13/9 med ”Bamas band” och 27/9 Veteran-

konsert med ”Moving Big Band”. Ove och Leif försöker ordna flyers för att sprida information 

framför allt till icke medlemmar. 

 



Elisabeth- Kjell Hansson deltar i förmöte den 7/9 och den 29/9 har KPR möte, där Elisabeth deltar. 

Frågan om kostnaden för vaccination mot bältros föreslogs lyftas på KPR. 

Leif kontaktar Kjell Hansson och bjuder in till något styrelsemöte under hösten. 

 

§7 Hjärnkoll 6 sept Upphärad 

P-O Samson, Tommy Grapenholm och Benny Brockmark representerar SPF Hjorten och Harriet 

ställer upp som vice lagledare. 

 

§8 Kontakter med distriktet 

Ett bidrag på 5000: - har godkänts. Leif och Ove deltar i distriktsmöte den 5/10 i Vänersborg. 

De lyfter frågan om distriktsindelningen. 

 

§9 Inkommen post 

Leif informerade om inbjudan till filmläger för seniorer, Zoomutbildning i Hemtjänstindex 31/8, 

Webinarium om säkerhet på nätet och rekrytering samt inbjudan till Palladiumhusets 100-års 

jubileum den 11/10. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Ove tipsade om ”Väntjänst” - att hjälpa till som ledsagare för ensamma. Ev. kan bidrag sökas i 

Klusendickska fonden. Gisela tar kontakt med Jan Furunger.  

 

§ 11 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte måndagen den 25/9 kl.9.30 i Savannen. 

Höstens möte 23/10, 20/11, ev. 18/12 

 

§ 12 Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

 

Justeras 

 

Gisela Andersson           

Sekreterare            

   

 

   Leif Åkerblad    Ove Larsson 

 

  

 

    


